
oplost. Ik zeg dit in relatie tot artikel
1 van de Grondwet, mevrouw
Liemburg. Ik heb gewezen op de
decentralisatie in het kader van de
Wet voorzieningen gehandicapten.
Ook ik weet overigens ± want ik heb
tijdens de pauze op de gang een
informeel debatje gevoerd met de
bewindspersonen ± dat er ook nu
ongelijkheid kan zijn als het gaat om
het bejegenen van verschillende
scholen, ook vanuit eÂeÂn loket in
Zoetermeer. Ik heb het echter over
de principieÈ le inhoud van het
decentraliseren van voorzieningen,
bevoegdheden en rechten, en de
verscheidenheid die daardoor in het
land kan ontstaan.

Het tweede punt van zorg is de
financieÈ le bemiddeling, om het zo
maar te noemen, of de dekking van
de overdracht van dit pakket aan de
gemeenten. Als je geen problemen
wilt, moet je de bestaande middelen
overhevelen. Welnu, het kabinet
heeft daar niet voor gekozen, deels
om historische redenen, deels ook
omdat het kabinet de schrapping van
de efficiencykorting heeft overgeno-
men. Dat is wel sneu, want het gaat
om een bedrag van 125 mln. Alleen
al de gemeente Rotterdam heeft te
kampen met een achterstallig
onderhoud ter waarde van 125 mln.,
dus ongeveer hetzelfde bedrag. Zelfs
als men veronderstelt dat de
gemeente Rotterdam het bedrag niet
volledig juist zou hebben begroot,
dan nog hebben wij met een
substantieÈ le problematiek te maken.
Dat bepaalt mijn zorg over deze
kwestie.

Concluderend zeg ik daarom dat
mijn fractie zich niet zal verzetten
tegen dit decentralisatietraject, maar
dat ze graag zou zien dat de
bewindspersonen tegemoetkomen
aan een aantal, naar mijn opvatting
zeer legitieme, aspecten van
rechtsbescherming en financieÈn.
Maar ik geef toe dat beide bewinds-
personen in eerste termijn al een
behoorlijk traject hebben afgelegd.

De Kamer moet het
decentralisatietraject nauwlettend
kunnen volgen om gaandeweg te
kunnen ingrijpen. Het lijkt mij de
plicht van de Kamer om de
uitvoering van wetgeving zorgvuldig
te volgen en zo nodig bij te stellen.
Daarom dien ik een motie in waarin
het kabinet wordt verzocht om na
een jaar een rapportage aan de
Kamer te doen toekomen, zodat wij
met de regering daarover van
gedachten kunnen wisselen en er

desnoods van beide kanten kan
worden ingegrepen.

De reden dat ik de motie nu
indien, is dat er geen volgende
termijn meer is. Als het kabinet in
tweede termijn zo'n rapportage
toezegt, zal ik mijn motie intrekken.
Technisch gesproken zijn er geen
mogelijkheden meer om invloed uit
te oefenen op dit debat, anders dan
via deze motie.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat een goede
uitvoering van onderhavig wetsvoor-
stel van essentieel belang is voor het
succes van lokaal onderwijsbeleid en
''beleid op maat'';

overwegende, dat de Kamer in staat
moet zijn om de uitvoering van
onderhavig wetsvoorstel in de
praktijk nauwlettend te volgen;

verzoekt de regering de Kamer na
eÂeÂn jaar te rapporteren over de
uitvoering van de decentralisatie van
onderwijshuisvesting zodat er tijdig
ingegrepen kan worden indien er
zich knelpunten voordoen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door het lid Rabbae.
Naar mij blijkt, wordt zij voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 40 (24455).

Mevrouw Lambrechts (D66):
Voorzitter! Is de heer Rabbae zich
ervan bewust dat wat hij nu vraagt,
in feite al is toegezegd? Deze motie
wekt de indruk alsof die toezegging
niet is gedaan en dat is heel
vervelend.

De heer Rabbae (GroenLinks): De
staatssecretaris van Onderwijs heeft
gezegd dat er sowieso een evaluatie-
traject is. Dat is duidelijk, voor mij,
voor u, voor ons allemaal. Aan de
andere kant is er een monitoringsys-
teem dat straks kan worden
toegepast. Als ik mij vergis, kan ik
het nog rectificeren, maar ik heb niet
begrepen dat wij jaarlijks, te
beginnen met eind 1997 c.q. begin
1998, een jaarrapportage zullen
krijgen. Als die toezegging is gedaan

of wordt gedaan, trek ik mijn motie
in. Voorlopig wacht ik af.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

De voorzitter: Ik leg de Kamer de
vraag voor, of er nog behoefte
bestaat aan een nota-overleg. Als
men verlangt dat dit overleg wordt
gehouden, kan het uitsluitend
aanstaande maandagavond
plaatsvinden. Mij blijkt dat er geen
behoefte bestaat aan dit overleg.

De regering zal aanstaande
woensdagavond in tweede termijn
antwoorden.

Sluiting 18.35 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter ter
zake gedane voorstellen:

1. twee koninklijke boodschappen,
ten geleide van de volgende
voorstellen van (rijks)wet:

Wijziging van de Kieswet en de
Gemeentewet ter uitvoering van
richtlijn nr. 94/80/EG van de Raad van
de Europese Gemeenschappen van
19 december 1994 tot vaststelling
van de wijze van uitoefening van het
actieve en passieve kiesrecht bij
gemeenteraadsverkiezingen ten
behoeve van burgers van de Unie
die verblijven in een Lid-Staat
waarvan zij de nationaliteit niet
bezitten (24664);

Wijziging van de Wet educatie en
beroepsonderwijs in verband met
decentralisatie van huisvestings- en
bestedingsbeslissingen en vervallen
van het economisch claimrecht
(24666).

Deze koninklijke boodschappen, met
de erbij behorende stukken, zijn al
gedrukt en rondgedeeld;

2. de volgende brieven:
een, van de minister-president,

minister van Algemene Zaken, over
het inspectierapport van de
Algemene rijksarchivaris betreffende
het archiefbeheer bij het ministerie
van Algemene Zaken alsmede het
institutioneel onderzoek met
betrekking tot de Inlichtingendienst
buitenland (24400-III, nr. 12);

twee, van de minister van
Buitenlandse Zaken, te weten:
een, over het voornemen tot het
sluiten van uitvoeringsverdragen
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(23908, R1519, nr. 17);
een, over het voornemen tot
verlenging van verdragen (24493,
R1557, nr. 3);

een, van de minister van Justitie,
ten geleide van de eerste voort-
gangsrapportage over de reorganisa-
tie van het openbaar ministerie
(24034, nr. 10);

een, van de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, ten geleide van de notitie ''De
gevolgen van de Wet educatie en
beroepsonderwijs voor de zorg voor
risicogroepen'' (24674);

een, van de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over het ziekenhuisonderwijs
(24400-VIII, nr. 78);

twee, van de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, te weten:
een, ten geleide van het Besluit
vergunningen koolwaterstoffen
continentaal plat 1996 en het Besluit
concessies koolwaterstoffen
Nederlands territoir 1996 (24670);
een, ten geleide van de Wijziging van
het Besluit vergunningen koolwater-
stoffen continentaal plat 1996
(willekeurige afschrijving) (24671);

een, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van de evaluatie en
voortgangsrapportage wetten voor
oorlogsgetroffenen over 1994 en
1995 (20454, nr. 34);

een, van de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van het beleidstoetsing-
skader gehandicaptenzorg (24170, nr.
15).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

3. de volgende brieven:
een, van de minister van

Binnenlandse Zaken, over flexibel
pensioen en uittreden;

een, van de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over regievoerder MAVO/VBO.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies ter afdoening en niet te
drukken.
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